
 My doma dbáme na triedenie odpadu. Odpady 

separujeme do vriec. Podľa mňa by sa mali všetci ľudia 

zmeniť k lepšiemu, pretože si ničia planétu. Často krát, 

keď ideme na prechádzku, vidíme popri ceste veľa 

nelegálnych skládok. Keď cestujeme autom či už 

autobusom, vidíme okolo potokov odpadky. Sú to najmä 

plasty. Ľudia by sa mali naučiť triediť komunálny odpad, 

inak to dopadne zle. Riaditeľ školy spolu so školníkom 

umiestnili do areálu školy odpadkové koše, lenže žiaci to 

nerešpektujú a aj tak vyhadzujú odpadky na zem. Je to 

tak trochu neľudské a nemorálne... 
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